
 

Distriktsrådsmøte 06.03.2023 kl. 20.00-21.50. 
 
Sted: Digitalt møte 
I møteplanen for distriktsrådsmøtene framkommer hvem i distriktsorganisasjonen som 
inviteres til de ulike møtene.  
 
Til stede: Ole Joakim Devold DG, Sissel Berit Hoell IPDG/DRFC-TRF, Ole Sverre Lund 
DGE, Einar Kallager DGN, Berit Reppesgård PDG, Sten Hernes PDG, Per Simon Mustvedt 
DMDC Medlemskap, Tone Moseid, distriktssekretær, Astrid Danielsen DGND, Halvor 
Thommesen distriktskasserer. 
 
Ikke til stede: Gaute M. Johannessen PDG, Inger-Britt Zeiner Controller. 
 

Agenda: 
SAKS-
NUMMER 

SAKSINNHOLD ANSVAR Vedlegg 

32/ 
2022-2023 

Godkjenning av innkalling og agenda 
Vedtak: 
Innkalling og agenda ble enstemmig godkjent. 

Ole Joakim 
Devold 

 

33/ 
2022-2023 

Godkjenning av møtereferat fra 11.02.23 
Vedtak: 
Referatet fra 11.02.23 ble godkjent. 
 

Ole Joakim X 

34/ 
2022-2023 

INFORMASJONSSAKER   

          34-01 
Agder Vest :Etablering av ungdomskomité 
på tvers av klubber i Agder Vest. 
De 4 Kristiansandsklubbene, Vennesla og 
Mandal vurderer å danne en egen felles 
ungdomskomité . Dette er i AG-området til 
Berit M.. Yngre medlemmer i de nevnte 
klubbene (ingen satelittklubb) kan tenke seg å 
ha et fellesmøte ca. 1 gang pr.mnd. med et eget 
opplegg. Konseptet er ennå ikke helt klart, men 
DG Ole Joakim, AG Berit M. og andre 
involverte skal ha et nettmøte for videre 
planlegging. 
For å unngå navneforvirring med allerede 
eksisterende ungdomskomité i D2290 bør de 
kalle seg noe annet. DG Ole Joakim kan fortelle 

 
Ole Joakim 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
x 



   

at benevnelsen «Ungdomsprosjekt»  også har 
blitt nevnt, men at dette foreløpig står åpent. 
Initiativet ønskes velkommen da det vil skape 
økt engasjement, nettverksbygging og mingling 
blant yngre medlemmer. 
 
34-02 
Business Network-siste samling. 
Det har vært avholdt 3 svært vellykkede 
møter.(se referat 11.02.23) 
Det siste var i Sandefjord. 
Neste møte blir i Porsgrunn den 13.april 
kl.18.00 i lokalene/kantina til Yara. 
Tidligere annonsert møte på JOTUN i 
Sandefjord forskyves til høsten. 
Det er imidlertid svært viktig at informasjon om 
møtene går ut i god tid. Presidentene i alle 
klubbene i distriktet har fått beskjed, men ikke 
alle har formidlet dette videre. Det benyttes 
også Facebooksider med info. For å nå ut til 
flest mulig aktuelle deltagere kan også vår APP 
benyttes, informasjon kan gis på Distriktets 
hjemmeside (Kurskalender) og på 
månedsbrevene fra Guvernøren for å nevne noe. 
Det er viktig at klubbene får et eierskap til 
prosjektet slik at flest mulig får delta. 
Det ble også foreslått å lage en kort 
videopresentasjon/Power Point med info. til 
klubbene. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Astrid 

 DG Ole Joakim tar kontakt med Christen i 
kommunikasjonskomitéen for å vurdere 
ytterligere tiltak for å få ut informasjon om 
møtetidspunkt og sted for Business Network-
samlingene. 
Det er også tatt initiativ til samarbeid med andre 
tilsvarende nettverk. 
 

Ole Joakim 
 
 
 

 

 34-03  
Orientering fra DGE 
 
Plan for guvernørbesøk 2023-2024 
Distriktssekretær Tone sendte på vegne av DGE 
Ole Sverre epost til klubbpresidentene 
15.02.2023  møteplan for guvernørbesøk i 
klubbene i Rotaryåret 2023-2024. I eposten ba 
Ole Sverre klubbpresidentene om å tilpasse 
møteprogrammene i klubbene til hans møteplan 

Ole Sverre  



   

for guvernørbesøkene. Hvis hans datoer ikke 
passet for klubbene ba han om å få en 
tilbakemelding innen 03.03.23. 
Han meddelte at guvernørbesøkene blir lagt opp 
som tidligere år.  
 
Han meddelte også at han har merket seg at 
flere av klubbene har jubileer i 2023-2024, og 
ba om å få beskjed om dato for feiring så tidlig 
som mulig hvis klubben ønsker besøk fra 
distriktsorganisasjonen på jubileumsfeiringen. 
Ole Sverre mottok tilbakemelding fra noen av 
klubbpresidentene der han ønskes velkommen. 
Ingen av klubbene meddelte at fastsatt dato for 
guvernørbesøket ikke passer. 
 

 Status PETS/Distriktssamling 17. og 18. mars 
2023 
DGE Ole Sverre orienterte kort om samlingen. 
Pr. 06.03.2023 var det 8 klubber som ikke var 
påmeldt til PETS. Distriktssekretær sender 
påminnelse om påmelding til disse. Programmet 
er litt annerledes enn tidligere år. På lørdag 
presenterer Ole Sverre evt. med støtte fra 
ressurspersonene i distriktsorganisasjonen 
kortfattet distriktsrådets, stabens og komiteenes 
ansvarsområder. Han sier også litt om digitale 
plattformer, Club Central, Medlemsnett, Rotary 
i Norge (Norfo), Håndboka på nett. 
 
Senere på dagen legges det opp til kafé-bord 
med kafé-verter (ressurspersoner i 
distriktsorganisasjonen) der innkommende 
klubbpresidenter får anledning til å stille 
spørsmål og "få mere dybdekunnskap" innen 
områder de er spesielt interessert i. 
Hjemmesiden etc. 
 
På samlingen vil vi få besøk av Olexiy Gusev 
fra Ukraina som kort vil si noe om situasjonen 
og hjelpebehov i Ukraina. 
 
Samlingen avsluttes med årsmøte (del1) der 
budsjett for 2023-2024 skal behandles, jfr. sak 
36-01. 

  



   

 34-04 
Nytt fra NORFO(Rotary Norge) 2023/2024 
DGE-er i 2022-2023 utgjør Norfo-styret det året 
de er DG-er, dvs. i 2023-2024. Det er stor 
enighet om at Norfo-styret i 2023-2024 utvides 
med en IPDG som blir styreleder. DGE-ene er 
enige om å utpeke Anders Anderson som 
nestleder i 2023-2024. Det er sannsynlig at han 
blir styreleder når han blir IPDG. 
 
På årsmøte (del 2) 21.04.2023 som avholdes i 
forbindelse med vår-møtet, skal budsjett for 
Norfo 2023-2024 behandles. Det er DGE-ene i 
innværende Rotaryår som er ansvarlige for dette 
budsjettet. Kasserer i Norfo, Halvor 
Thommesen gjør det praktiske arbeidet med 
budsjettframlegget. Han trenger "føringer" fra 
nåværende DGE-er for å kunne gjøre sin del av 
arbeidet. 
Sittende DGE-er påbegynte drøfting av budsjett-
føringer i digitalt møte 13.02.2023. 
 
Så langt tyder mye på at sittende DGE-er mener 
at Norfo-organisasjonen må gjøres "slankere og 
enklere". Kan det som må gjøres i Norfo gjøres 
enklere og rimeligere slik at kontingenten blir 
rimeligere? Digitale møter i Norfo ble drøftet. 
Størrelsen på kontingenten til Norfo er en viktig 
del av budsjettet i distriktene. 
 
Konklusjoner er ikke trukket. Det legges opp til 
nytt møte i mars der Odd Henry Hommedal og 
sittende DGE-er bør delta. I møtet må noen 
konklusjoner trekkes. 
 
 
Vedtak: 
Redegjørelsen ble enstemmig tatt til orientering 

Ole Sverre  

35/ 
2022-2023 

DRØFTINGSSAKER   

  
 
 
 

  



   

36/ 
2022-2023 

BESLUTNINGSSAKER 
 
36-01 
Budsjett 2023-2024 for D2290. 
Ansvar: Inger-Britt og Halvor 
 
Vedtak: 
Forslag til budsjett 2023-2024 for D2290 ble 
enstemmig vedtatt. 
 
 

 
 
Halvor 

 
 
x 

 36-02 
Strategisk plan 2023-2026 og tiltaksplan 
2023-2024 
 
DGE Ole Sverre orienterte innledningsvis om 
behandling av saken på AG- og ledersamling 
11. og 12. februar. Der framla han "skisse" til ny 
stratetegisk plan 2023-2026. Denne fikk 
tilslutning. På samlingen ble det oppnevnt en 
arbeidsgruppe bestående av Astrid Danielsen, 
Frank Hvaal som fikk i oppdrag å videreføre 
arbeidet. 
Arbeidsgruppen har hatt et fysisk arbeidsmøte 
og har i tillegg utvekslet idéer, tanker, meninger 
og forslag pr. epost. Ole Sverre sluttførte 
arbeidet. Arbeidsgruppen var enige om tre 
sluttdokumenter. 
 
Dokumentene, bestående av strategisk plan 
2023-2026, tiltaksplan 2023-2024 og 
tiltaksplan/ansvarsmatrise 2023-2024 ble 
framlagt og drøftet i distriktsrådsmøtet. Det var 
enighet om at dokumentene er en klar 
forenkling og forbedring i forhold til tidligere 
strategiske planer. Ny strategisk plan og 
tiltaksplan vil være lett å formidle og forklare 
for innkommende klubbpresidenter. 
Dokumentene vil gjøre det enkelt for klubbene å 
lage sine egne strategiske planer og 
tiltaksplaner. 
 
Vedtak: 
Forslag til strategisk plan 2023-2026, tiltaksplan 
2023-2024 og tiltaksplan/ansvarsmatrise 2023-
2024 ble enstemmig vedtatt 

 
Ole Sverre 
 

 
x 
 



   

 36-03 
Antall stipendmottakere for WAS 
(World Affair Seminar) 
 
PDG Berit Reppesgård kunne presentere 6 
aktuelle kandidater som søkere for å få stipend 
til å delta på årets WAS (World Affair Seminar) 
den 24.-30.06.23. ved Caroll University i 
Wisconsin. Årets tema er »Climate 
Change:Youth Take Action». 
Kostnad kr.20.000 pr.person. 
Det var full enighet på Distriktsrådsmøte den 
06.03.23 om at dette er tiltak som må støttes. 
Det er tidligere avsatt kr.20.000 til dette 
formålet slik at behovet er ytterligere kr.100.000 
for at alle skal kunne delta. 
Dette beløpet tas fra Ungdoms- og tiltaksfondet. 
 
Vedtak: 
Det ble enstemmig vedtatt at det bevilges totalt 
(inkl. kr.20.000 fra tidligere)              kr.120.000 
slik at alle kandidatene kan delta på årets WAS. 

Berit  

    

37/ 
2022-2023 

EVENTUELT 
Per Simon Mustvedt etterlyser flere deltagere 
(også fra Distriktsorganisasjonen) til Seminar i 
medlemsutvikling den 25.03.23 hvor bla. årets 
Guvernør John Christensen fra Nord-Jylland 
(D1440) kommer. 
Det vil gjøres fremstøt for å få flest mulig 
deltagere.Søknadsfrist senest 20.03.23 til 
per.simon@mustvedt.no 

  

    

 
 
 
Ulefoss 09.03.23 
Einar Kallager 
Referent 

mailto:per.simon@mustvedt.no

